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Punkt Hvad skal vi udrette? Beslutninger/bemærkninger
Godkendelse af dagsorden Godkendt
Nyt fra/meddelelser:
Formanden
Ledelsen
Medarbejdere
Elevrådet

Orientering Formand:
Ellen har holdt formøde med Anne, hvor dagsorden laves. Det
bliver processen fremover. Ellen udsender dagsorden og bestræber
sig på, at dagsorden kommer ud senest 4 dage før mødet. Ellen
modtager gerne forslag til punkter til dagsorden.

Ellen og Lise er blevet indkaldt til møde i Skolerådet i næste uge.
Derudover er Ellen og Lise også blevet inviteret til kaffemøde på
skolen med Lise-Lotte Leervad, formand for Skole- og
Uddannelsesudvalget og Carsten Otte, direktør i Børn og Skole.

Ledelsen:
Mette Daugbjerg Møller er trådt til som konstitueret viceskoleleder.



Der har siden sidste møde været visitationer til specialtilbud, og vi
har henvist 3 børn denne gang. Der er forsøgt at skabe de rigtige
rammer her på skolen, men der er brug for et andet tilbud til de
pågældende børn. Det er naturligvis forbundet med en økonomisk
udgift.

Der er etableret sygeundervisning for en elev, der er syg
derhjemme.

Vi havde i sidste uge besøg af Arbejdstilsynet. Vi var på forhånd
varslet om, at de ville komme inden for et år. Besøget var en rigtig
god oplevelse, og konsulenten fra Arbejdstilsynet kom med mange
gode inputs til, hvordan man fx kan arbejde med vores
trivselsmåling og APV.
Vi fik ved besøget påbud om at undersøge indeklimaet nærmere
(måling af forskellige værdier i en 14-dages periode). Der blev på
dagen (og på mange andre dage) målt temperaturer under 18
grader, hvilket er den nedre grænse.

I morgen skal vi holde møde med et firma fra Aalborg, som
arbejder med skolevægring. Vi har en elev med skolevægring, som
trods mange tiltag ikke kommer i skole. Vi håber på inspiration.

Gymnastikforeningen har givet skolen en Airtrack til
idrætsundervisningen, som gymnastikforeningen lånet efter
skoletid.

Medarbejdere:
Vi går i gang med arbejde med trivselsmåling og APV d. 15.3.

Elevrådet:
Der har ikke været møde med elevrødderne endnu, da der
skemateknisk er udfordringer med at finde tid til mødes. Der
arbejdes på at mødes med de yngste og de ældste elever på to
forskellige tidspunkter.



Økonomi Orientering v/Anne Vi har genereret et overskud på 5,2%, hvilket er 0,2% for meget.
Der er derfor blevet udarbejdet en handleplan til forvaltningen om,
hvordan vi vil nedbringe overskuddet.
Der er flere årsager til overskuddet, bl.a.:

- udfordringer i forhold til leder-/viceskolelederløn
- medarbejderskifte (og sygemelding) i SFO
- penge opsparet til nyt gulv, som endte med at blive betalt

af Ejendomsservice.

Vi er allerede i gang med at nedbringe overskuddet, bl.a.:
- vi har nu visiteret elever til specialtilbud
- ansættelse af viceskoleleder
- indkøb af møbler

Anne har indsendt handleplanen til forvaltningen med aftale om, at
evt. indvendinger fra bestyrelsen eftersendes.
Der er imidlertid ingen indvendinger.

Kortere skoledag Orientering v/Anne Hvert år skal der ansøges om kortere skoledage.
Sidste skoleår ansøgte vi om 1 lektions reduktion for mellemtrinnet
og 2 lektioners reduktion for 8.-9.kl (7. kl. har 2 lektioners
konfirmationsforberedelse).
Reduktionen giver mulighed for 2 voksne i tilsvarende antal
lektioner.

På lærermødet blev den forkortede skoledag drøftet, og der er
fortsat ønske om det.
Bestyrelsen godkender, at der ansøges.

Skolens principper Genbesøg af udvalgte
principper:
a) Kørsel i private biler (årligt)
b) Undervisningens organisering
c) Den åbne skole

a) Genbesøgt
b) Genbesøgt
c) Genbesøgt

AULA som kommunikationsform Drøftelse, jf. bilag Der er i 2019 udarbejdet et kommunalt opdrag (bilag), og det kan
derfor drøftes, om det er hensigtsmæssigt, at bestyrelsen
udarbejder et princip på området. Indtil videre finder bestyrelsen
ikke basis for det.



Anne har bestyrelsens opbakning til at tage med på
skoleledermøde, om det er tid til en evaluering af det kommunale
opdrag.
Relevante spørgsmål kunne være:

- er det muligt at oprette grupper, som man som forældre
kan vælge at være medlem af frem for, at man er oprettet i
grupper automatisk. Det ville give bedre
sorteringsmuligheder for forældrene.

Der er på skolen meget forskellig praksis omkring ugeplaner,
beskeder og opslag på de enkelte årgange på trods af de
kommunale retningslinjer. Det kunne måske være hensigtsmæssigt
med lokale retningslinjer.

Evt. Opleves det, at børn går forlader skolen?
Ja, det sker - heldigvis sjældent. Proceduren er, at vi leder efter
dem og kontakter forældrene, hvis vi ikke finder dem på matriklen.

Oplæsning af referat Godkende referat Godkendt


